
Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2005-01-12 hos Carina Johansson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade samtliga välkomna och öppnade
mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Sven Jönsson
Kerstin Jönsson Carina Johansson

3 Dagordningen:  denna godkändes

4 Föregående protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin och god-
kändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisaderesultatet från våra föreningars
gemensamma danskväll på Jägersbo den 7 januari -05
Thorsten gick även igenom sammanställningen av våra danskurser för
hösten -04 samt kursavslutningen. Genomgång av dagordningen inför
årsmötet den 16 januari samt verksamhetsberättelsen för -04.
Godkändes.

Vi diskuterade kostnader för maten på kursavslutningarna. Styrelsen
beslutade att i fortsättningen får vi ta betalt i förskott för maten och
därmed försöka undvika ekonomiskt bortfall.

6 Rapporter och skrivelser: Sven talade om att distriktet har årsmöte
den 19 mars.

Sven informerade om att det kommer att bli familjedans i Vinslöv
den 13 mars. Det blir dansläger för ungdomarna i Hästveda den
20 – 22 maj och NÖ distriktet står för arrangemanget.

Dansträff för ungdomar blir det i Tommarp med övernattning
den 2 – 3 april.

I Ystad Sandskog planerar man att bjuda in till ungdomsdans.
Tid för detta kommer att meddelas.

Sven talade om att Mette kommer att gå vidareutbildning för
instruktörer vid 3 tillfällen under våren.

7 Övriga frågor:  Sven nämnde att projektet Dans-i-Skola startar igen
den 17 mars och det blir då 6 tillfällen. 



Forts: Sven berättade att han träffat på föreståndaren för camping-
platsen vid Jägersbo. Det finns en hel del campare som gärna skulle vilja
komma på våra danser och han undrade varför de inte fick det.
Sven förklarade att de då måste lösa medlemskort.

8 Nästa möte: blir den 16 februari hos Ewa Högberg

9 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid konstituerande och ordinarie styrelsemöte
med Höörs Gammaldansförening 2005-02-16 hos Ewa
Högberg

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna  och öppnade mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg
Bo Persson

Lennart Andersson Sven
Jönsson

Thorsten Liljekvist Kerstin
Jönsson

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2005: ordförande Ewa Högberg,  kassör
Thorsten Liljekvist, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamot
Lennart  Andersson, styrelseledamot Bo Persson, styrelseledamot Hans
Lindstedt, styrelseledamot Sven Jönsson, ersättare: Mette Stolt och
Linda Slåttli

5 Val av vice ordförande för år 2005: Hans Lindstedt

6 Val av vice sekreterare för år 2005: Bo Persson

7 Val av vice kassör för år 2005: Sven Jönsson

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2005: Ewa Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Thorsten Liljekvist, 340302-
4130,

eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.

11 Föregående mötes protokoll: Kerstin Jönsson läste upp protokollet från
den

12 januari. Bo Persson läste upp protokollet från årsmötet den 16 januari.
Dessa godkändes.

12 Kassarapport: Thorsten Liljekvist redogjorde för dansen på Jägersbo
den 11 februari vilken godkändes.



Thorsten delade ut var sitt exemplar av Riksförbundets checklista för 
föreningarna.

13 Rapporter och skrivelser: Ewa Högberg talade om att Skåneringens
årsmöte

kommer att hållas den 25 mars i Svedala Folkets Hus kl 16.00.
Treklangen står

som arrangör.

Forts: Ewa hade fått orkesterlistor för år 05 och 06 från Musikbokarna i
Helsingborg

Sven berättade om en del om ungdomsverksamhetens olika aktiviteter
som

är på gång under vårterminen.

Det har varit informationsmöte i Kommunhuset. Medborgarhuset blir
”All- aktivitetshus”. Det kommer att bli stort invigningsevenemang den 21 –
22  maj.

Alla föreningarna har uppmanats att komma med förslag till program
för

invigningen.  Det finns dock risk för att vi inte kommer att få använda
köket eller

köksutrustningen när det nya caféet  tas i bruk.  Det är också tveksamt
om vi

får fortsätta dansa i nuvarande lokal, utan kan bli hänvisade till
källarplanet.

Där har man lagt nytt golv. Detta är emellertid inte alls lämpat att dansa
på.

Vi diskuterade detta och kom fram till att vår förening måste agera på
något

sätt. Föreslogs att vi eventuellt tillsammans med Habanera Dance Club
skriver till kommunen och påtalar de behov vi har för att kunna bedriva vår
verksamhet,

vilket bl a innebär att vi måste få fortsatt tillgång till nuvarande lokal
liksom till

köket.

Vi diskuterade om vår förening skulle medverka med någon aktivitet
den 6 juni på Bergrenska Gården.



14 Övriga frågor: inga punkter kom upp.

15 Nästa möte:  blir den 16 mars hos Bo Persson

16 Mötets avslutande: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

…………………………………..
……………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa

Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2005-06-29 på allaktivitetshuset Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade samtliga välkomna och öppnade
mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Sven Jönsson
Mette Stolt Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson Bo Persson

3 Dagordningen:  godkändes

4 Föregående protokoll: Protokollet lästes upp av Bo och god-
kändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen på Jägersbo
den 17 juni. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade fått ett brev från Kultur-och
Fritidsnämnden där de tackade för föreningens medverkan under
Kulturkvartersdagen den 6 juni. De vill gärna ha in olika synpunkter
och inbjuder till ett möte den 29 september för bl a redovisning.
Ewa talade om att hon var på Berggrenska Gården midsommarafton.
Hon har fått förfrågan om föreningen vill och har möjlighet att anordna
något beträffande kommande evenemang. Detta skulle kunna ske i
samarbete med Club 72. Vi kom överens om att diskutera det hela längre
fram.

Det blir instruktörsträff i  Slimminge den 4 september. Bestämdes att
Hans, Ewa, Sven och Ingrid ska åka dit.

Thorsten talade om att han nu är klar med de tider föreningen begärt på
Älvkullen höstterminen -05 samt vårterminen -06.

Det hade kommit faktura till Thorsten gällande plaketterna som han
beställt till schottisloppet

7 Övriga frågor:  Sven hade varit på möte med brottarna. Där hade man
bestämt att föreningen får tiden 13.30 – 14.30 på Höörs marknad. En liten
förändring blir det jämfört med tidigare år: Scenen, som hittills stått med
baksidan åt Konsum, kommer i år att ha baksidan vänd mot Filadelfia.



Man hade också kommit överens om att ungdomarna skulle hjälpa till
och sälja lotter i ytterligare ett stånd utöver ”vårt vanliga” stånd. Som
tack  för detta får ungdomsverksamheten 20 % av intäkterna.

Sven hade fått ett telefonnummer till brottarnas kansli vilket kan vara
bra att ha om vi snabbt skulle behöva få tag i någon av dem under
marknadsdagarna. Numret är: 0702 – 12 44 07.

Vår kursdeltagare Göran Hansmar har, enl Sven, lovat han ska överföra
några av våra inspelade videofilmer till DVD format.

Sven berättade att det kommit inbjudan om ungdomsdans till Ystad
Sandskog lördagen den 9 juli. Campingägaren där vill gärna att våra
ungdomar också har en uppvisning.

Vi pratade om försöka lägga lite extra tonvikt på att lära ut foxtrott
nu under höstterminen.

8 Nästa möte: blir halvårsmöte den 10 augusti på Älvkullen

9 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid halvårsstyrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2005-08-10 på Älvkullen

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsa oss alla välkomna

2 Närvarande: Ewa högberg Bo Persson
Thorsten Liljekvist Hans

Lindstedt
Mette Stolt Sven

Jönsson
Linda Slåttli Kerstin

Jönsson
Lennart Andersson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: föregående protokoll lästes upp av Kerstin
och godkändes

5 Kassarapport: Thorsten presenterade resultatet av räkenskaperna för första
halvåret -05. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: inga rapporter eller skrivelser fanns att behandla

7 Övriga frågor: Sven hade fått en förfrågan om vår förening hade möjlighet
att ha en dansuppvisning på Berggrenska Gården den 20/8. Styrelsen ansåg
att det var för kort framförhållning och vi beslöt därför att tacka nej.

Vi kom in på arrangemangen kring marknaden den 13 och 14 aug. Vi
bestämde tider för våra pass i tombolan. Sven skulle ombesörja saft och
vatten. P-O har lovat ställa upp med musiken.

Jeppaskolan hade frågat Sven om vår förening kunde åta sig att ordna med
dans-i-skolan till hösten. Detta skulle ske på dagtid. Det handlar om 10 klasser
och 10 lektioner i varje klass. Vi diskuterade hur man skulle kunna arrangera
detta. En del frågetecken finns – om vi kan klara att genomföra det och till vilka
kostnader. Skolan måste ersätta dem som ställer upp. Vi får diskutera om det kan

få negativa konsekvenser t ex för vår ordinarie kursverksamhet. Styrelsen enades om att
intresse finns från vår sida och vi får snarast ta ställning och ge besked till skolan.

Sven hade blivit tillfrågad om vår förening var villig att delta i några möten
på Älvkullen. Det kan röra sig om ungefär 2 möten per termin som skulle
hållas tillsammans med övriga föreningar som också har aktiviteter på 
Älvkullen. Styrelsen bestämde att vi skulle acceptera detta.



Forts:

8 Nästa möte: blir den 14 september hos Kerstin

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

…………………………………….
………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa

Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2005-09-14 hos Kerstin Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Sven Jönsson
Mette Bo Persson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen:  godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet från förra
mötet och detta godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen på Jägersbo
den 9  september. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:  Skarhult firar 50-årsjubileum den
12 november och har skickat inbjudan till vår förening. Styrelsen
beslutade att Ewa och Hans ska gå dit.

Ewa hade varit på möte med En Sexa Skåne den 4/9. Där hade man bl a
diskuterat vad man kan göra för att få folk till våra danser. Man tog
också upp om vad som kommer att hända när distrikten försvinner.
Man pratade om att våra 6 föreningar kanske kunde göra något
tillsammans och Rutan skulle undersöka om det går att arrangera någon
danskväll vid Trollsjön i Eslöv förslagsvis till sommaren -06. Rutan
skulle i så fall försöka äska pengar till detta.

Det kommer att anordnas ungdomskultis i Gya den 21 oktober.
Mats Hans orkester kommer att stå för musiken.

Vinslöv kommer att anordna kultis den 30 oktober.

Ewa hade fått kallelse till höstträff. Denna ska hållas i Lomma på
Dansrotundan den 9 oktober. Vi bestämde att Ewa och Hans ska närvara
vid mötet.

Sven berättade att han pratat med Kerstin i brottarklubben. De var
mycket nöjda med ungdomarnas insatser under marknadsdagarna.
Överskottet från tombolan gav cirka 2 400 kr till vår ungdomssektion.

Sven hade träffat Erik Dehlin och han hade talat om att det snart är dags
att ha det första mötet med föreningarna på Älvkullen. Kallelse kommer.



Forts: Bo och Sven hade träffat lärarna på  Jeppaskolan för att prata vidare om
dans-i-skola arrangemanget. Man hade ännu inte kommit fram till något
konkret. Det verkade något ovisst hur mycket pengar  skolan kunde
räkna med att få. Besked väntas i början av oktober.

Sven talade om att han haft ett telefonsamtal med en elev på Bergaskolan
i Eslöv. Hon ska tillsammans med några andra elever göra ett
grupparbete och tänkte att det skulle handla om gammaldans. Därför
önskade de få intervjua någon i föreningen och också bli visade några
danser. Deras arbete ska redovisas i slutet av oktober.

7 Övriga frågor:  Ewa talade om det nu blivit klart med orkester till den
2 december på Jägersbo. Ewa hade föreslagit Janzons när hon pratade
med Lene, men Lene tyckte vi skulle ha Nordh´s. Efter lite betänketid
ändrade hon sig och det är nu bestämt att det blir Janzons orkester.

Ewa hade pratat med Mattias angående dagar för 2006 på Jägersbo.
Mattias lovade skicka en lista omgående.

Vi diskuterade vår förenings 50-årsjubileum nästa år. Styrelsen bestämde
att vi inte skulle ordna något gemensamt med Frosta, utan vi vill ha en 
egen fest. Förslag kom upp om vi kunde vara på Fogdaröd. Sven
föreslog att några i styrelsen ska utgöra ”jubileumskommitté”. Den
9 september föreslogs som kanske ett bra datum för festen.

Thorsten informerade om utdelning av förtjänsttecken vid årsmötet
2006. Ewa står i tur att få guld, Sven Ströbeck får silver och Hans får
brons.

8 Nästa möte:  den 12 oktober hos Thorsten Liljekvist

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade samtliga.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2005-10-11 hos Thorsten Liljekvist

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Mette Stolt
Bo Persson Linda Slåttli
Kerstin Jönsson Hans Lindstedt

3 Dagordningen:  godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet från föregående
möte. Detta godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten berättade om resultatet från Jägersbodansen
den 7 oktober. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:  Ewa tog upp om frikorten och ersättning till
föreningarna. Det blev diskussion om detta med anledning av att det
förekommer att någon som har frikort inte anser att de ska betala för att
få fika. Föreningen får ersättning enbart för entréavgiften och det är vad
som gäller.

Ewa talade om att hon och Hans varit på höstträffen den 9 oktober. Där
hade man åter dryftat distriktens vara eller inte vara. Vid tidigare
diskussion ang detta har den allmänna uppfattningen tydligen varit att
distrikten skulle försvinna. Nu verkade det vara raka motsatsen, dvs att
distrikten ska vara kvar. Sammanfattningen blev att hela mötet varit en
stor besvikelse och ingen vet för närvarande vad som ska hända.

Thorsten läste upp ett mail från Sven, som var förhindrad att delta i
mötet.

Ewa och Sven hade varit på möte på Älvkullen den 3 oktober.
Kommunen vill  att föreningarna ska stå för bemanning i Caféet.
Någon förening kunde eventuellt tänka sig detta. I vår förening ställde vi
oss tveksamma till förslaget. Sven ska närvara vid nästa möte den
12 oktober, som då ska bl a handla om  Stora Salen.

7 Övriga frågor:  Ewa talade om att hon och Ingrid pratat om att ha
kortare danser på kursen. Det skulle innebära att musiken tonas ner
efter en ca en minut och att man då byter danspartner. På så sätt kan det
bli mer rotation.



Forts: Thorsten kom in på kursavslutningen som är den 20 november. Vi får
diskutera detta mer ingående vid kommande möte.
Thorsten talade om att årsmötet blir den 15 januari -06. Kursstart är
planerad till 22 januari och avslutningen blir långfredag 14 april.

8 Nästa möte:  den 16 november hos Sven Jönsson

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade samtliga.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2005-11-16 hos Sven Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Mette Stolt
Linda Slåttli Kerstin Jönsson
Sven Jönsson

3 Dagordningen:  godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet från föregående
möte. Detta godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från Jägersbodansen
den 11 november. Thorsten presenterade även historik över våra gemen-
samma dansträffar på Jägersbo under 10 år inklusive förteckning över
vilka sponsorer som funnits och hur många gånger var och en sponsrat
våra danser.

6 Rapporter och skrivelser:  Thorsten tog upp att Mattias på Jägersbo
påpekat att det går åt mer läsk än det borde göra. Främst är det väl
ungdomar som inte dricker kaffe och därför får en läsk i stället. På något
sätt står förbrukningen av läsk inte i proportion till antal ungdomar.
Mattias har nu funderingar på att erbjuda saft och inte läsk.
Styrelsen kom fram till att vi inte ska komma med invändningar mot
detta. Nytt avtal kommer att skrivas med  Jägersbo och där ska det
framgå att man serverar kaffe eller saft samt smörgås och en kaka till
fikat.

Ewa hade fått kallelse till ett möte med kommunen den 24 november.
Detta ska handla om sommaraktiviteterna på Bergrenska Gården till
sommaren -06.

Ewa berättade att hon och Bo varit på mötet med kommunen den
7 november angående föreningarnas drogpolicy. Vår förening måste
sammanställa en handlingsplan gällande droger.

Vår förening hade även blivit ombedda att fylla i en enkät angående
föreningskompetens. Vi var lite frågande till om vi verkligen behövde
fylla i denna.

Det kommer att anordnas kultisdans i Tallparken den 18 november.
Rose-Marie orkester ska spela.



Forts: Det hade kommit inbjudan från Nautilus gym om gratis provträning i
deras lokal på Björkvikshallen i Höör.

Ewa talade om att hon tillsammans med sin Bo samt Hans och Eva varit
på 50-årsjubiléet i lördags.  De hade haft en trevlig kväll.

Sven tog upp angående den tänkta dansundervisningen som Jeppa-
skolan tidigare tagit initiativ till. De skulle bl a ansöka om pengar men
det har dragit ut på tiden och nu det tycks det inte bli något av med det
hela.

Sven hade gjort upp schema för dans-i-skola projektet vårterminen -06.
Det berör som tidigare avgångsklasserna i Ringsjöskolan och
Sätoftaskolan. 

7 Övriga frågor:  Så kom vi in på kursavslutningen. Det är bestämt att vi
ska ha landgångar och vi ska själva göra dem. Ewa sätter ihop
dansprogrammet. Lotteri blir det som vanligt och alla som vill får ta med
en liten sak att delas ut som vinst. Lennart ordnar med blomma till
Ingrid. Vi börjar kl 18.00 och styrelsen möter upp ca kl 17.00. 

Sven talade om att ungdomarna kommer att ha dansuppvisning under
skyltsöndagen. på olika platser, bl a Frosta Center, Nya Torg, Lilla Torg,
Stationen.

8 Nästa möte:  den 7/12 hos Mette

9 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
Hos Mette Stolt 05-12-07

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Hans Lindstedt Bo Persson
Lennart Andersson Ewa

Högberg
Mette Stolt Linda Slåttli
Sven Jönsson Thorsten

Liljekvist
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen på Jägersbo den
2 december. Thorsten hade gjort sammanställning över danskursverksam-
heten hösten -05.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa berättade från mötet den 24 november med
kommunen. Man hade där diskuterat sommaraktiviteterna under år -06.
Vi kan ställa upp på Kulturdagarna, men vi tackade nej till att medverka
under midsommarhelgen. Kommunen meddelade att det tyvärr inte går att 
ordna någon dansbana till oss.

Ungdomarna hade haft uppvisningsdans skyltsöndagen och Mette berättade
att det varit roligt och var mycket uppskattat.

Sven talade om att han lämnat in vår förstärkare, som varit i olag, för 
översyn. Det visade sig vara i gott skick. I samband med detta blev Sven
erbjuden att få köpa bl a ett headset med mikrofon. Styrelsen diskuterade
om vi skulle köpa detta inkl mixer. Sven ska kolla exakt pris.

7 Övriga frågor: Hans tog upp att Lene pratat med Mattias på Jägersbo om
smörgåsarna de serverar. Vi vill ha bättre smörgåsar. Dessutom hade de
tagit upp om dansgolvet som är omväxlande för trögt eller för halt. Vi
diskuterade möjligheten att satsa på en rejäl smörgås och kanske slopa
kakan. Lene hade lagt fram förslaget att eventuellt höja entréavgiften för
att kunna få en bättre smörgås. Styrelsen ansåg att vi bör verka för att
slippa höja avgiften. Ett möte ska hållas med Mattias.

Thorsten hade skrivit underlag att lämnas till valberedningen inför årsmötet
den 15 januari -06.



Forts: Det kommer att anordnas läger för ungdomarna i Hästveda till våren och
Sven undrade över bidrag till detta. Styrelsen beviljade bidraget.

Sven undrade om vi ska hylla Hörbyföreningen på deras 50-årsjubileum
den 28 januari. Vi beslutade att vi ska skicka blommor.

8 Nästa möte: detta blir hos Linda den 11 januari -06

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade samtliga.

Vid protokollet:

…………………………………….
………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande


